
Pani Urszula Jabłońska: „Mam pytanie dotyczące PKS-ów. Pojawiły się 

informacje o likwidacji oddziałów. Czy moglibyśmy usłyszeć coś więcej na ten 

temat? Jakie oddziały, jakie to będzie miało skutki finansowe oraz skutki dla 

pasażerów?” 
 


